
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 16.10.2024 

 

 
Prítomní členovia FK:  Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga, Ing. Jaroslav Holota,  

Janka Masárová, Mgr. Daniela Kontinová 

Ostatní prítomní: Michal Držík, Miroslav Stančík, Ing. Alena Hrušová, Mgr. Anna Racková 
 
 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Poplatok za odpady 

3. Nájomná zmluva PD Podolie 

4. II. zmena rozpočtu na rok 2024 

5. Rôzne+ 

 

1. Na úvod predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých členov komisie, prítomných 

poslancov, ekonómku obce, novú hlavnú kontrolórku obce a oboznámila ich 

s programom rokovania.  

2. V prvom bode rokovania finančnej komisie predsedníčka informovala prítomných 

o predpokladanom navýšení poplatku za odpad na rok 2025. Keďže od 1.1.2025 budú 

mať obce povinnosť platiť aj za úpravu odpadu a manipuláciu s odpadom, je potrebné 

upraviť Všeobecne záväzné nariadenie o miestnom poplatku za komunálne odpady. 

Nakoľko z predloženého materiálu nebolo zrejmé o koľko je potrebné navýšiť poplatok 

za komunálny odpad na jedného občana, prítomní sa dohodli a požadujú zvolať pracovnú 

poradu, na ktorej p. starostka s referentkou pre odpadové hospodárstvo Ing. Ninou 

Masárovou predložia výpočet navýšenia poplatku za odpad na rok 2025, na základe 

ktorého bude zrejmé, o koľko bude potrebné navýšenie na jedného občana. 

3. V ďalšom bode finančná komisia riešila návrh nájomnej zmluvy od Poľnohospodárskeho 

družstva Podolie. Predmetom nájomnej zmluvy je nájom pozemkov – ornej pôdy 

v katastrálnom území obce Vaďovce, vo výmere 49 168m², pričom návrh nájomnej 

zmluvy je stanovený na 10 rokov a nájomné za pôdu na 1 rok je stanovené na 147,29 €. 

FK s nájomnou zmluvou súhlasí a odporúča schváliť na najbližšom OZ.  

4. Hlavným bodom rokovania podľa programu bol návrh II. zmeny rozpočtu na rok 

2024.Všetci prítomní dostali vopred k nahliadnutiu predkladaný materiál k II. zmene 

rozpočtu. Ekonómka obce spolu s prítomnými prešla celý návrh na II. zmenu a vysvetlili 

si jednotlivé položky. Zmenili sa daňové príjmy zo sumy 352 552,00 € na sumu 

357 338,00 €, nedaňové príjmy z podnikania a administratívne poplatky sa znížili zo 

137 641,73 € na 118 841,73 € tuzemské bežné granty a transfery zo 139 676,81€ sa 

zmenili na sumu 138 623,52 €.  

V kapitálových príjmoch  prišlo k navýšeniu z 1500,00 € na 24 939,66 € a to preto, že 

bola preplatená suma z dotácie na amfiteáter. V príjmových finančných operáciách 

prišlo k zvýšeniu zo sumy  24 659,17 € na sumu 27 076,29 €. Po navrhovaných 

zmenách sa celkovo bežné príjmy zmenili z 629 870,54 € na sumu 614 803,25 € a po 

všetkých vykonaných zmenách sa rozpočtové príjmy celkovo zvýšia zo sumy 

656 029,71€ na sumu 666 819,20 €. 

 

Zmena vo výdavkových položkách: 

Výdavky verejnej správy - z 233 057,70 € sa zvýšili na sumu 235 755,30 €, kde 

k najvýraznejším zmenám v sumám prišlo v položkách: 



           -    predškolská výchova z 57 253,00 € sa suma navýšila na  62 395,00 € 

- základné vzdelanie zo sumy  99 535,00 € na sumu 100 675,00 € 

- sociálne zabezpečenie škola /doprava, stravné/ zo sumy 10 124,00 € na sumu 

13 124,00 €  

      Prišlo aj k zníženiu výdavkov a to v ŠKD zo sumy 30 945,00 € na 26 745,00 €  

a v položke sociálne zabezpečenie /posudky, opatrovanie / zo sumy 25 400,00 € na 

sumu 20 450,00 € 

   Kapitálové výdavky sa vo výdavkoch verejnej správy sa zvýšia zo sumy 13 000,00 € na   

sumu 17 860,00 €. 

Rozpočtové výdavky spolu sa zo sumy 648 558,18 € zvýšia na sumu 652 332,73 €. 
Po II. zmene rozpočtu prišlo k celkovému výsledku hospodárenia zo sumy 7471,53 € na 

sumu 14 486,47 €. 

FK zobrala zmeny rozpočtu na vedomie a odporučila návrh II. zmeny rozpočtu na rok 

2024 zverejniť na úradnej tabuli a internetovej stránke obce Vaďovce a doriešiť prípadné 

nejasnosti na II. zmenu rozpočtu 2024 na nadchádzajúcom obecnom zastupiteľstve. 

5. V bode rôzne predsedníčka FK informovala, že sa ako členka Rady školy pri MŠ 

Vaďovce zúčastnila na zasadnutí Rady, kde okrem iného bol podaný návrh na zvýšenie 

mesačného príspevku z 10€ na 13€. Prítomní na túto tému diskutovali a vzhľadom na 

zmenu vo financovaní materských škôl, ktorá bude platiť  od 1.1.2025 komisia odporúča 

zvýšiť mesačný príspevok od rodičov na sumu 15€ na jedno dieťa. Taktiež prítomní 

diskutovali o cene za mikulášsky balíček, ktorého cenu odporúčajú na sumu 6€ za 1 

balíček pre dieťa do 15 rokov s trvalým pobytom v obci Vaďovce a deti navštevujúce 

MŠ a ZŠ Vaďovce. 

6. Na záver predsedníčka FK poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila 

rokovanie. 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

2. Návrh - Nájomná zmluva PD Podolie 

3. Návrh II. zmeny rozpočtu na rok 2024 

4. Výpis bankových účtov a pokladne k 16.10.2024 

 

 

 

 

............................................ 

Mgr. Daniela Kontinová 

                                                                                                          predseda FK 

 
 
 
 


